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ACTA DE CONSELL ESCOLAR 3 

 

A les  16:45 h del dimecres dia 13 de març de 2024 es reuneix el Consell Escolar amb els següents 

assistents: 

Sector mestres: Eva Catalán, Carol Rodríguez,  Puri Martínez i Àngel Dolz, 

Sector famílies: Eduard Querol, Elena Barriga, Cristina Giner,  Arántzazu López i Sergi Soler, 

Personal Administració i Serveis: Ana Auñón, 

Equip directiu: Nuria Soler i José Luis Dolz, 

Com a presidenta de l’AFA la Montse Tamayo, 

I per part de l’Ajuntament la Marisol Rojas, 

amb el següent ordre del dia: 

1. Presentació i aprovació si s’escau de la Liquidació any 2.023 

2. Presentació i aprovació si s’escau del Pressupost any 2.024 

3. Informacions vàries 

4. Precs i preguntes 

 

1. Tancament econòmic any 2.023 

El secretari informa de la situació econòmica a 31 de desembre del 2.023. És prescriptiu per part 

del Departament presentar els números abans del 31 de març. S’explica la situació econòmica quant als 

ingressos i despeses al llarg de l’any natural 2.023, que comprèn des de gener al juny del curs escolar 22-

23, i des de  setembre al desembre del curs 23-24. 

S’aprova la Liquidació. 

2. Pressupost any 2.024 

Es presenta a continuació la presvisió per a l’any natural 2.024, que es va presentar ja en Comissió 

Econòmica el passat 25 de gener, ja que era prescriptiu pel Departament, presentar el pressupost abans 

del 31 de gener del 2.024. 

S’aprova el pressupost. 
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3. Informacions vàries 

 Des del sector de famílies es comenta si hi ha alguna previsió per fer inversions en aparells de 

climatització de cara al proper estiu, ja que la previsió és que les temperatures continuïn sent altes. Des de 

l’Ajuntament es comenta que hi ha vàries escoles a la població on s’està fent una prova pilot amb 

climatitzadors a diferents zones dels edificis i que preguntarà als responsables per saber la previsió de 

cara a instal·lar aquests aparells a les diferents escoles. 

 

 Des de Direcció es comenta que s’ha parlat amb els responsables de neteja del centre i se’ns 

informa que a vegades falta material de desinfecció. També des de l’Ajuntament es contactarà amb els 

responsables de l’empresa per trobar una solució. 

S’ha retirat l’estructura d’equilibris que havia al pati el passat 7 de març. 

 

S’ha fet el prescriptiu control de plagues per part de l’Ajuntament. 

 

 També es comenta des del sector de famílies que la pista està deteriorada per algunes zones, però 

aquest tema queda pendent de resposta per al següent Consell Escolar 

 

4. Precs i preguntes 

 

I, sense més assumptes a tractar, es tanca la sessió a les 17:58 h. 

  


